

## 滑鐵盧生命河靈糧堂

### Waterloo River of Life Christian Church

成立 Started： 2015 年 10 月

地點 Location： Waterloo, ON, Canada

主任牧師 Senior Pastor：

陳惠香牧師 Pastor Victoria Lien

網址：[wrolcc.com](http://wrolcc.com)

#### 簡要介紹 Brief Introduction:

滑鐵盧生命河靈糧堂，由加拿大多倫多生命河靈糧堂於 2013 年 11 月，在安大略省滑鐵盧成立的籌備處開始。起初由陳惠香傳道帶領 5、6 位愛主的弟兄姐妹設立小組聚會以及主日崇拜，後在 2015 年 10 月正式成立分堂。感謝神信實的帶領，教會繼續在不斷成長當中，不但人數增加，弟兄姐妹的信仰也漸漸茁壯。滑鐵盧生命河靈糧堂承接由母堂來的異象和使命，同時向外積極地擴展宣教事工，並在滑鐵盧大學拓展針對學生的傳福音和牧養工作。此外，教會投入建造家庭，願神的恩典和愛在每個家庭中彰顯。過去 4 年來在陳惠香牧師的牧養和帶領下，教會有固定的小組、婦女

會、弟兄會、兒童與青少年事工，並為大學生成立提摩太青年生命小組。在神的帶領和祝福下，教會向下紮根，同工們彼此合一，透過建造提升弟兄姐妹的生命和靈性，致力於將教會建造於在耶穌基督愛的堅固根基上，人人愛主、彼此相愛。展望未來 2020 年第一季的主題是築壇、獻祭、求告神，使教會一同見證神的作為及神的榮耀。

Waterloo River of Life Christian Church of Canada, established by the Toronto River of Life of Canada, was started in November 2013 at the Preparatory Office in Waterloo, Ontario. At first, Missionary Chen preached and led 5, 6 brothers and sisters who loved the Lord to set up group meetings and Sunday worship, and then officially established a branch church in October 2015. The Church is continually growing because of God's faithful guidance. Not only is the population growing, the faith of the brothers and sisters is also thriving. Waterloo River of Life Christian Church of Canada inherited the vision and mission of the main church, actively extended mission ministry, and prepared to develop the evangelism and pastoral work for the students at the University of Waterloo. At the same time,

the church devoted itself to the construction of families so that God's grace and love manifested in every family. In the past 4 years, under the leadership and leadership of Pastor Chen, the church has cell groups, women's associations, brethren's associations, children's and youth ministries, and a Timothy Youth Life Group for college students. Under the leadership and blessing of God, the church took root, and the co-workers were united with each other. Through the construction to enhance the life and spirituality of brothers and sisters, they were committed to building the church on a solid foundation based on the love of Jesus Christ, so people can learn to love the Lord and others. Looking into the future, the theme of the first quarter of 2020 is to build an altar, sacrifice, and ask God, so that the church can witness the works and glory of God together.

### 代禱事項：

1. 2021 年教會主題是“向下紮根，向上開花結果”，求主賜下智慧與能力，保守會眾同心同行，落實異像，得著果效。
2. 在冠狀病毒全球依然肆虐之際求神憐憫，保守教會免受任何形式的傳染，
3. 求神興起教會的弟兄及弟兄聚會，帶領更多傑出優秀的弟兄進入教會。求主賜他們對靈魂的負擔

與熱情，一起齊心努力，成為神的孩子，成為神的僕人，做忠實的管家，按時分糧，多做造就弟兄姐妹的事情，服事所在的社區。

4. 求神賜下智慧和信心，使內心火熱侍奉神，向身邊的 Oikos 傳福音，見證神的愛、平安與盼望。
5. 請為教會事工發展禱告：週四幸福天地婦女會；週五查經班-新約馬可福音；週日年輕人 Tehillah Youth Group。
6. 為 Kiri 姐妹背痛禱告。
7. 請為劉海金弟兄中風後身體盡快復原，恢復健康禱告。

### **Prayer Items:**

1. The theme of the church in 2021 is "Take roots downwards and blossom and bear fruit upwards". Pray for the wisdom and ability of the Lord to keep and guide the congregation from walking together, implementing the vision, and achieving results.
2. As the coronavirus is still raging around the world, pray for God's mercy and protect the church from any form of infection.
3. Pray that God will raise up a group of brothers in the church, and lead more outstanding brothers into the

church. Pray for the Lord to give them the burden and enthusiasm for their souls, work together to become God's children, become God's servants, be faithful stewards, distribute food on time, do more to bring up brothers and sisters, and serve the communities in which they are located.

4. Pray for the wisdom and confidence of God, so that the heart will serve God fiercely, spread the gospel to Oikos around, and testify of God's love, peace and hope.
5. Please pray for the development of the church ministry: Thursday - Happy World Women's Association; Friday - Bible Study of New Testament Mark Gospel; Sunday - Young People Tehillah Youth Group.
6. Pray for sister Kiri's backache.
7. Please pray for Brother Liu Haijin to fully recover as soon as possible after a stroke.